

風水院

FENG · SHUI · INN

周末点心菜单
Weekend Dim Sum
Lunch Menu



FENG · SHUI · INN

五彩缤纷港式点心

Colours of Canton

Unlimited Weekend Dim Sum Lunch Menu
Available every Saturday and Sunday

1st Seating:

11:00am – 12:30pm
(Last Order at 12:00pm)

2nd Seating:

1:00pm – 2:30pm
(Last Order at 2:00pm)

\$68++ per adult / \$36++ per child (6 to 11 years old)

Minimum of two diners required. Prices are subject to prevailing service charge and government tax. Inclusive of Chinese tea.
Not valid with other discounts and offers. Please notify our service associates if you have any special dietary requirements
or food allergies. Wastage of food will be charged accordingly. Not applicable for takeaway.

至少2位食客。价格需加收服务费和政府消费税。套餐有附送中国茶。不可同时享受其它优惠、折扣和权益，除非另有说明。
如果您有任何特殊的饮食要求或食物过敏，请通知我们的服务人员。浪费食物将收取相应费用。不适用于外卖。

招牌点心

Signature Dim Sum
(One Serving Only 仅提供 1 份)

海参香茜饺

Steamed Sea Cucumber Dumpling with Chinese Coriander

韭菜龙虾饺

Steamed Minced Lobster Dumpling with Chinese Chives

日本和牛饺

Steamed Japanese Wagyu Beef Dumpling

金鱼吐珠

Steamed Cod Dumpling in Superior Broth

点心

Dim Sum

水晶鲜虾饺皇

Classic Crystal Prawn Dumpling

三鲜海鲜饺

Steamed Crab Meat and Conpoy Dumpling with Caviar

黑蒜虾饺

Prawn with Black Garlic Dumpling

特色黑豚烧卖

Steamed Kurobuta Siew Mai

蚝皇叉烧包

Steamed Barbeque Pork Bun

黑松露香菇斋包

Vegetarian Truffle Mushroom Bun

玫瑰豆沙包

"Rose" Red Bean Paste Bun

Minimum of two diners required. Prices are subject to prevailing service charge and government tax. Inclusive of Chinese tea. Not valid with other discounts and offers. Please notify our service associates if you have any special dietary requirements or food allergies. Wastage of food will be charged accordingly. Not applicable for takeaway.

至少2位食客。价格需加收服务费和政府消费税。套餐有附送中国茶。不可同时享受其它优惠、折扣和权益，除非另有说明。如果您有任何特殊的饮食要求或食物过敏，请通知我们的服务人员。浪费食物将收取相应费用。不适用于外卖。

点心

Dim Sum

红油抄手

Spicy Wonton in Chili Oil

桂林酱蒸排骨

Steamed Pork Ribs in Guilin Sauce

鲜虾腐皮卷

Deep-fried Prawn Beancurd Skin

脆皮蟹肉盒

Crab Meat Pancake

沙律明虾角

Deep-fried Crispy Prawn Dumpling with Salad Sauce

凤凰脆皮珍珠鸡

Crispy Chicken Glutinous Rice

上素斋春卷

Vegetable and Mushroom Spring Roll

金薯卷

Crispy Sweet Potato Roll

酸甜脆豆腐

Crispy Fried Tofu with Sweet & Sour Sauce

椒盐脆豆腐

Crispy Salt and Pepper Tofu

豉油皇龙芽炒肠粉

Wok-fried Bean Sprout Chee Cheong Fun

X.O. 酱萝卜糕

Pan-fried Carrot Cake in X.O. Sauce

雪山汤圆

Snow Glutinous Rice Dumpling

Minimum of two diners required. Prices are subject to prevailing service charge and government tax. Inclusive of Chinese tea. Not valid with other discounts and offers. Please notify our service associates if you have any special dietary requirements or food allergies. Wastage of food will be charged accordingly. Not applicable for takeaway.

至少2位食客。价格需加收服务费和政府消费税。套餐有附送中国茶。不可同时享受其它优惠、折扣和权益，除非另有说明。如果您有任何特殊的饮食要求或食物过敏，请通知我们的服务人员。浪费食物将收取相应费用。不适用于外卖。

汤

Soup

粤式老火炖汤

Double-boiled Soup of The Day

海鲜酸辣羹

Hot and Sour Seafood Soup

蔬菜物语

Seasonal Vegetables

蒜蓉香港菜心

Stir-fried Hong Kong Choy Sum with Minced Garlic

上汤浸芦笋

Poached Asparagus in Chicken Broth

蚝油芥兰

Braised Kai Lan with Oyster Sauce

主食

Rice / Noodles / Congee

虾球滑蛋河粉

Silky Egg Hor Fun with Prawn

黑松蟹肉蛋白炒饭

Wok-fried Rice with Crab Meat, Egg White and Black Truffle

干烧伊付麵

Braised Ee Fu Noodles with Mushroom and Chinese Chives

Minimum of two diners required. Prices are subject to prevailing service charge and government tax. Inclusive of Chinese tea.
Not valid with other discounts and offers. Please notify our service associates if you have any special dietary requirements
or food allergies. Wastage of food will be charged accordingly. Not applicable for takeaway.

至少2位食客。价格需加收服务费和政府消费税。套餐有附送中国茶。不可同时享受其它优惠、折扣和权益，除非另有说明。
如果您有任何特殊的饮食要求或食物过敏，请通知我们的服务人员。浪费食物将收取相应费用。不适用于外卖。

主食

Rice / Noodles / Congee

生炒牛肉饭

Wok-fried Rice with Sliced Beef

鲜虾粒炒饭

Wok-fried Rice with Prawn

北海道带子粥

Hokkaido Scallop Congee

东星斑片滑粥

Grouper Fish Fillet Congee

皮蛋瘦肉粥

Pork and Century Egg Congee

甜品

Dessert

香港鸡蛋仔

Hong Kong Egg Waffles

泰国南瓜椰子奶冻

Thai Pumpkin and Coconut Custard Pudding

银杏果豆奶布丁

Soya Tofu Pudding with Ginkgo Nut

特色咖啡包

Signature Coffee Bun

葡式荔枝蛋挞

Lychee Egg Tart

Minimum of two diners required. Prices are subject to prevailing service charge and government tax. Inclusive of Chinese tea. Not valid with other discounts and offers. Please notify our service associates if you have any special dietary requirements or food allergies. Wastage of food will be charged accordingly. Not applicable for takeaway.

至少2位食客。价格需加收服务费和政府消费税。套餐有附送中国茶。不可同时享受其它优惠、折扣和权益，除非另有说明。如果您有任何特殊的饮食要求或食物过敏，请通知我们的服务人员。浪费食物将收取相应费用。不适用于外卖。